
 

 

Zápisnica 
z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Stráňany, konaného dňa 29.09.2024 
 
Prítomní: Viera Kravčáková, starostka obce 
  Poslanci: Ján Kuzmiak  ml. 
       Mária Tuschelová 
       Ján Kuzmiak st. 
         
Neprítomní:         Marián Toporčík  /v práci/  
       Monika Ladižinská /ospravedlnená/ 
Ďalší prítomní:                Iveta Kuzmiaková 
               
PROGRAM: 

1. Otvorenie zasadnutia. 
2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľa. 
3. Interpelácia poslancov na starostu. 
4. Rozpočtové opatrenie č. 4 – schválenie. 
5. Rôzne. 
6. Diskusia. 
7. Záver. 

 
K bodu 1. Otvorenie zasadnutia. 
Rokovanie  obecného zastupiteľstva /ďalej len OZ/ otvorila a  viedla starostka obce  Viera 
Kravčáková, ktorá úvodom privítala všetkých prítomných a zároveň konštatovala, že je 
prítomná nadpolovičná väčšina poslancov takže OZ je rokovania a uznášania schopné.  
 
K bodu 2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľa. 
Zapisovateľka:                    Iveta Kuzmiaková  
Overovatelia zápisnice:    Mária Tuschelová  
                   Ján Kuzmiak ml.  
Návrhová komisia:             Mária Tuschelová 
                                               Ján Kuzmiak st. 
 
Hlasovanie:         Za: 4 
                     Proti: nikto. 
         Zdržal sa niekto hlasovania: nikto. 
 
 
SCHVÁLENÝ PROGRAM ROKOVANIA: 
 

1. Otvorenie zasadnutia. 
2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľa. 
3. Interpelácia poslancov na starostu. 
4. Rozpočtové opatrenie č. 4 – schválenie. 
5. Rôzne. 
6. Diskusia. 
7. Záver. 
 



 

 

K bodu 3. Interpelácia poslancov na starostu. 
V rámci tohto bodu nikto nevystúpil. 
 
K bodu 4. Rozpočtové opatrenie č. 4-schválenie 
V tomto bode sa poslanci oboznámili s návrhom rozpočtového opatrenia. Referentka obce 
ohľadne úprav podala poslancom vysvetlenie. V rámci tohto bodu informovala, že v návrhu je 
úprava výnosu dane a to zníženie na sumu aká je uvedená v prognóze, ktorá je zverejnená na 
stránke ministerstva financií. Je otázne, či bude plnenie podľa rozpočtu dodržané, pretože to 
vyzerá, že to bude menej. Ďalšie úprava sa týka položiek, ktoré boli prekročené prípadne bolo 
vyššie plnenie. Medzi významnejšiu položku patrí dotácia na práce v obecnom lese. 
Taktiež hovorila, že v návrhu je aj použitie rezervného fondu a to: u položky – výstavba kríža 
na cintoríne ide o navýšenie o 700,00 eur oproti už schválenému použitiu 1000,00 eur 
a prípadne použitie rezervného fondu vo výške 1000,00 eur na zimnú údržbu.   
Návrh rozpočtového opatrenia tvorí súčasť tejto zápisnice. 
Zo strany poslancov neboli k návrhu žiadne pripomienky. 
  
Návrhová komisia predložila návrh uznesenia 
Uznesenie č. 25/2024 
Obecné zastupiteľstvo Obce Stráňany 

A: berie na vedomie 
Návrh rozpočtového opatrenia č. 4 . 

B: schvaľuje 
1. Prevod z rezervného fondu na výstavbu kríža na cintoríne vo výške 700,00 eur a na 

zimnú údržbu miestnej komunikácie vo výške 1000,00 eur. 
2. Rozpočtové opatrenie č. 4 v príjmovej a výdavkovej časti rozpočtu obce. Rozpočet 

príjmov celkom 98 440,00 eur a rozpočet výdavkov celkom 98 440,00 eur.  
 
Hlasovanie:   Celkový počet poslancov: 3 
    Prítomní na hlasovaní: 3 
    Za: 3 
    Proti: nikto. 
    Zdržal sa niekto hlasovania: nikto. 
 
K bodu 5. Rôzne.  
V tomto bode starostka informovala poslancov, že bola podaná žiadosť o poskytnutie dotácie 
podľa VZN  PSK na zakúpenie akumulačných pecí do kultúrneho domu avšak žiadosti  
nebolo vyhovené. Pece sú už staré a nie sú ani súčiastky na ich opravu. Hovorila, že dá urobiť 
vizualizáciu na úpravu vnútorného priestoru kultúrneho domu. 
Poslancov požiadala o názor, či by bolo lepšie ponechať dve miestnosti a to sálu a zasadačku 
alebo urobiť jeden priestor a či ponechať podlahu ktorá je, len ju dať vybrúsiť. 
Zo strany poslancov prevládol názor, že lepšie by bolo ponechať dve miestnosti a ponechať aj 
podlahu. Podlaha by sa mala dať vybrúsiť a ošetriť náterom.  
Taktiež bolo navrhnuté, aby sa podala žiadosť  v prípadnej výzve na zateplenie stropu, 
výmenu el. vedenia a osvetlenia. 
Ďalej informovala o prebiehajúcej výstavbe kríža na cintoríne. Poslanci sa vyjadrili 
k osadeniu lavičiek. 
 
Poslanec Ján Kuzmiak st. vystúpil s tým, aby sa do budúcna uvažovalo s vybudovaním 
komunikácie  v hornej časti obce nad kaplnkou v súvislosti s výstavbou nových rodinných 
domov. Starostka hovorila, že keby sa dávala žiadosť cez projekt na základe vyhlásenej výzvy 



 

 

tak obec musí byť vlastníkom. Poľná cesta, ktorá je v tejto časti patrí pozemkovému 
spoločenstvu. Poslanci navrhli, že by bolo vhodné vstúpiť do jednania so spoločenstvom 
o prevode vlastníctva na obec. 
  
Návrhová komisia predložila návrh uznesenia: 
Uznesenie č. 26/2024 
Obecné zastupiteľstvo Obce Stráňany 

A: berie na vedomie 
Ústne informácie starostky obce  
 
Hlasovanie:   Celkový počet poslancov: 3 
    Prítomní na hlasovaní: 3 
    Za: 3 
    Proti: nikto. 
    Zdržal sa niekto hlasovania: nikto. 
 
 
K bodu 6. Diskusia. 
V tomto bode nikto nevystúpil. 
 
K bodu 7. Záver. 
Keďže program rokovania bol vyčerpaný starostka obce  ukončila  zasadnutie poďakovaním 
sa prítomným za účasť. 
 
 
 
Zapísala: Iveta Kuzmiaková                                 Viera Kravčáková 
                  starostka obce    
 
 
 
Overovatelia zápisnice: Mária Tuschelová                   .............................................. 
                                       Ján Kuzmiak ml.                   .............................................. 
 

 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 


